
 

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ 

Βάκχου 30, 54629 

Τηλ./Fax: +30 2310 501515 

email: sales@apo.gr 

Αιγάλεω 

Ιερά Οδός 294, 12243 

ΑΘΗΝΑ 

Ιερά Οδός 294, 12243 

Τηλ./Fax: +30 210 5313220 

email: athens@apo.gr 

ENIMEROSI 
www.apo.gr 

ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΣΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ
ΑΠΟΔΕΛΤΙΩΣΗ

Ημερομηνία 14/12/2021 - 15/12/2021



ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

ΑΡΘΡΑ
14/12/2021

1) [ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ, Σελ. 20 ] [] 3η γνώμη Μ.Ε.Θ.οδολογίες 1
15/12/2021

2) [ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ, Σελ. 6 ] [] Για μία ακόμη θητεία στο τιμόνι των Κέντρων Υγείας ο Γιάννης Γατής
εργαζομένων στις δομές πρωτοβά ... 2
3) [ESPRESSO, Σελ. 10-11 ] [] ΒΟΜΒΑ ΜΕΓΑΤΟΝΩΝ 3
4) [ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ, Σελ. 11 ] [] ΣΧΟΙΝΙ ΚΟΡΔΟΝΙ 5
5) [ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ, Σελ. 1,18 ] [] ΜΑΥΡΗ ΤΡΙΤΗ ΜΕ 130 ΝΕΚΡΟΥΣ 6
6) [KONTRANEWS, Σελ. 1,15 ] [] Μαύρο ρεκόρ 9
7) [ΑΥΓΗ, Σελ. 11 ] [] Κοτανίδου και Ευαγγελισμό δείχνει ο Παπανικολάου για τις VIP ΜΕΘ 10
8) [ΤΑ ΝΕΑ, Σελ. 5 ] [] ΣΤΙΓΜΑ 11
9) [ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ, Σελ. 1,17 ] [] Ποιος ασχολείται νεκρούς... 12
10) [ΜΑΚΕΛΕΙΟ, Σελ. 2 ] [] Χορηγήθηκαν τα πρώτα μονοκλωνικά αντισώματα σε έγκυο 14



1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  3η γνώμη Μ.Ε.Θ.οδολογίες
Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 20 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

295.55 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

3η γνώμη
ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΛΕΣΣΑΣ

thriudios@gmail.com

Μ.Ε.Θ.οδολογίες
Ο θόρυβος που δημιουργήθηκε τις τελευταί

ες ημέρες γύρω απ' τη λειτουργία και διάθεση 
των Μ.Ε.Θ., εξελίχθηκε σε “πεδίο μάχης” μεταξύ 
κυβέρνησης και αντιπολίτευσης, ενώ ασχολεί- 
ται πλέον η δικαιοσύνη να ερευνήσει αν οι κα
ταγγελίες περί κενών Μ.Ε.Θ., προοριζομένων για 
μεγαλόσχημα και πλούσια πρόσωπα αληθεύουν. 
Η εξακρίβωση ενδείκνυται να μην είναι προ
σχηματική, καθ’ όσον πρόκειται για άνιση με
ταχείριση των πολιτών, δεδομένου ότι στο δι
καίωμα της ανθρώπινης ζωής δεν πρέπει να 
υπάρχει κανενός είδους προτεραιότητα.

Η κατάσταση έχει ξεφύγει από πλευράς κρου
σμάτων και ασθενών με κορωνοϊό σε σημείο 
που να έχουν εξαντληθεί οι Μ.Ε.Θ. και οι προ
σβεβλημένοι να νοσηλεύονται όταν παραστεί 
ανάγκη. Το υγειονομικό σύστημα επιβαρύνθηκε. 
Η αόρατη λοίμωξη που οι ανεμβολίαστοι την 
αντιμετωπίζουν ως απλή γρίπη, απειλεί τη δη
μόσια υγεία και αποδιοργανώνουν όλη τη 
χώρα. Ο ελλιπής έλεγχος “αρνητών” συνεπά
γεται την λήψη επιπρόσθετων μέτρων εις βά
ρος της Χριστουγεννιάτικης αγοράς.

Το θέμα εθίγη στη βουλή όπου ετέθη το ερώ
τημα «αν υπάρχουν κλίνες Μ.Ε.Θ. για V.I.P» και 
«ποιος ο αριθμός θανάτων απ’ τους διασωλη- 
νωμένους εκτός Μ.Ε.Θ.». Θεωρείται ότι όσοι δια- 
σωληνώνονται σε κοινούς θαλάμους ασθενών 
έχουν μεγαλύτερη θνησιμότητα, από δε την 
πλευρά των κυβερνητικών παραγόντων απο
φεύγεται να δοθούν συγκεκριμένα στοιχεία για 
τις Μ.Ε.Θ. και για τους θανάτους εκτός αυτών.

Η απάντηση απ’ τον κυβερνητικό εκπρόσω
πο ήταν να κατηγορηθεί ο αρχηγός της Αξιω
ματικής αντιπολίτευσης, ότι «υπέπεσε σε με
γάλο ηθικό και πολιτικό ολίσθημα» διότι 
«όφειλε να αναφέρει έναν έστω ιατρό που απο
φάσισε ποιος θα εισαχθεί σε Μ.Ε.Θ. ύστερα από 
πολιτική εντολή». Το ερώτημα τίθεται αν ο κ. 
Τσίπρας κατηγόρησε κάποιον γιατρό ότι πήρε 
εντολή από πολιτικό να περιθάλψει ασθενή σε 
Μ.Ε.Θ., διότι δεν ακούστηκε τέτοιος λόγος.

Ο πρόεδρος του ΠΟΕΔΗΝ δήλωσε ότι μένουν 
άδειες Μ.Ε.Θ. να χρησιμοποιηθούν για V.I.P

Ως εκ τούτου είναι δικαιολογημένες οι υπό
νοιες όχι μόνο καχύποπτων πολιτών αλλά και 
λειτουργών της ιατρικής επιστήμης, ότι ναρ
κοθετείται η αντίληψη πως λειτουργεί η ηθι
κή περί δημόσιας υγείας. Πάντως κανείς δεν 
θέλει να υπάρχει ιδιαίτερη μεταχείριση των 
ασθενών που βρίσκονται διασωληνωμένοι 
διότι τούτο υπερβαίνει κάθε λογική από δεο
ντολογικού ιατρικού καθήκοντος.

Οι διευθυντές των νοσοκομείων της χώρας 
έχουν δηλώσει ότι δεν κρατούνται κενά κρε
βάτια Μ.Ε.Θ και όταν απελευθερωθεί κάποιο 
λόγω αποθεραπείας ή θανάτου καταλαμβάνε
ται αμέσως από άλλον με αιτιολογημένα ιατρικά 
κριτήρια.

Η Εισαγγελία Πρωτοδικών έχει πλέον τον 
πρώτο λόγο να διαπιστώσει αν με τη δήλωση 
του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ διεπράχθη το αδί
κημα της διασποράς ψευδών ειδήσεων.

Το ζήτημα είναι σοβαρό γιατί εν μέσω εκα
τόμβης θανάτων απ’ την πανδημία δεν επι
τρέπεται να υποσκάπτεται το ΕΣΥ από αυτούς, 
που το υπηρετούν.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Για μία ακόμη θητεία στο τιμόνι των Κέντρων Υγείας
ο Γιάννης Γατής εργαζομένων στις δομές πρωτοβά ...

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

190.87 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Για μία ακόμη θητεία 
στο τιμόνι
των Κέντρων Υγείας 
ο Γιάννης Γατής
Επανεκλέχτηκε 
πρόεδρος του συλλόγου 
εργαζομένων στις δομές 
πρωτοβάθμιας φροντίδας 
υγείας - Οι εκλεγμένοι 
σε όλα τα όργανα

Την εμπιστοσύνη τους στο πρόσω
πο του Γιάννη Γατή, απερχόμενου 
προέδρου του συλλόγου εργαζομέ
νων στα Κέντρα Υγείας της Μαγνη
σίας, ανανέωσανοι συνάδελφοί του 
στις εκλογικές αρχαιρεσίες που 
πραγματοποιήθηκαν στο Εργατικό 
Κέντρο Βόλου.

Στο νέο διοικητι κό συμβούλιο που 
αναδείχτηκε από τις εκλογές πρό
εδρος εκλέχτηκε ο Γιάννης Γατής, 
γενική γραμματέας η Νεοκλεία Χον- 
δρογιάννη, αντιπρόεδρος η Αρετή 
Τζιάφ, ταμίας η Περσεφόνη Επιφα-

0 Γιάννης Γατής επανεκλέχτηκε 
πρόεδρος του συλλόγου 
εργαζομένων στα Κέντρα 
Υγείας Μαγνησίας

νείου και μέλη οι Κυριακή Γκινού- 
δη, Στέργιος Βουλάγκας και Ευαν
θία Μαρτίου.

Για την ΠΟΕΔΗΝ αντιπρόσωποι 
εκλέγονται οι Νεοκλεία Χονδρογιάν- 
νη και Γιάννης Γατής, ενώ στην ΑΔΕ- 
ΔΥ εκλέγονται οι Γιάννης Γατής, Νε
οκλεία Χονδρογιάννη, Κυριακή Γκι- 
νούδη, Περσεφόνη Επιφανείου και 
Στέργιος Βουλάγκας. Επίοης οτην 
εξελεγκτική επιτροπή εκλέγονται οι 
Αντωνία Χασιώτη, Γεώργιος Παπαϊ- 
ωάννου και Κωνσταντίνος Σιώρος.

Η σταυροδοοία των υποψηφίων

στο Δ.Σ. εξελίχτηκε ως εξής: Νεο
κλεία Χονδρογιάννη 75 ψήφους, 
Γιάννης Γατής 65 ψήφους, Κυριακή 
Γκινούδη 45 ψήφους, Περσεφόνη 
Επιφανείου 43 ψήφους, Στέργιος 
Βουλάγκας 36 ψήφους και Ευανθία 
Μαρτίου 31 ψήφους.

Για την ΠΟΕΔΗΝ αντίστοιχα η 
σταυροδοοία των υποψηφίων κατέ
γραψε: Νεοκλεία Χονδρογιάννηη 
49 ψήφους, Γιάννης Γατής42 ψή
φους, Κυριακή Γκινούδη 27 ψή
φους, Περσεφόνη Επιφανείου 11 
ψήφους και Αρετή Τζιάφα 8 ψή
φους, ενώ για την ΑΔΕΔΥη σταυρο- 
δοσία εξελίχτηκε ως εξής: Νεο
κλεία Χονδρογιάννη 59 ψήφους, 
Γιάννης Γατής 53 ψήφους, Κυριακή 
Γκινούδη 39 ψήφους, Στέργιος 
Βουλάγκας 32 ψήφους,Περσεφό
νη Επιφανείου24 ψήφους, Αρετή 
Τζιάφα 23 ψήφους , Ευανθία Μαρ
τίου 22 ψήφους και Νικόλαος Πα- 
νούλας 10 ψήφους.

Τέλος, στην εξελεγκτική επιτροπή 
έλαβαν: Αντωνία Χασιώτη 63 ψή
φους, Γεώργιος Παπαϊωάννου 34 
ψήφους και Κωνσταντίνος Σιώ- 
ρος19 ψήφους.



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΒΟΜΒΑ ΜΕΓΑΤΟΝΩΝ
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 10-11 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1012.45
cm²

Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Η «βόμβα» που πυροδότησε την προηγούμενη εβδο
μάδα ο γενικός γραμματέας της ΟΕΝΓΕ εξερράγη 
το βράδυ της Δευτέρας, όταν ο Πόνος Παπανικο- 
λάου αποκάλυψε πως μία εκ των VIP ΜΕΘ λειτουρ
γεί στο Νοσοκομείο Ευαγγελισμός και βρίσκεται υπό 
την εποπτεία της προέδρου της Εταιρείας Εντσπκής 
θεραπείας (ΕΕΘ) Αναστασίας Κοτανίδου!
Η νέα καταγγελία του Πάνου Παπανικολάου προκαλεί 
ερωτήματα και γεννά πολιτικές εξελίξεις, δεδομένου 
πως η κυρία Κοτανίδου είναι υπεύθυνη των ΜΕΘ του 
Ευαγγελισμού, άτυπη σύμβουλος του πρωθυπουργού 
Κυριάκου Μητσοτάκη, αλλά και εκείνη η οποία την πε
ρασμένη Παρασκευή... διέψευσετις καταγγελίες περί 
ύπαρξης VIP ΜΕΘ από τη θέση της ως προέδρου της 
ΕΕΘ!

Μιλώντας το βράδυ της Δευτέρας στην εκπομπή 
«Kontra24», ο γενικός γραμματέας της ΟΕΝΓΕ κλήθη
κε να απαντήσει αν έχει να δώσει συγκεκριμένα στοιχεία 
αναφορικά με την καταγγελία που είχε κάνει μία εβδο
μάδα νωρίτερα για «θυρωρούς» που βάζουν από την πί
σω πόρτα ασθενείς στις VIP ΜΕΘ.

«Πανεπιστημιακή ΜΕΘ Ευαγγελισμού. Δηλαδή, τι 
άλλο να πω; Δεν το ξέρουμε, δηλαδή, ότι η καθηγήτρια 
και σύμβουλος του πρωθυπουργού κυρία Κοτανίδου δι
ατηρεί τέτοια ΜΕΘ;» απάντησε.

Στις επίμονες ερωτήσεις των δημοσιογράφων, οι 
οποίοι ζητούσαν από τον γενικό γραμματέα να αποσα
φηνίσει αν η κυρία Κοτανίδου βρίσκεται πίσω από τις VIP 
ΜΕΘ, ο κ. Παπανικολάου συνέχισε: «Ναι, το λέω ξεκά
θαρα: η μία εκ των VIP ΜΕΘ βρίσκεται στο Νοσοκομείο 
Ευαγγελισμός υπό την εποπτεία της καθηγήτριας Ανα
στασίας Κοτανίδου»!

Την ώρα που η ΠΟΕΔΗΝ και ο Μιχάλης Γιαννάκος 
κάνουν πίσω βήματα από τις αρχικές τους καταγγελίες, ο 
γνωστός νευροχειρουργός στο Κρατικό Νίκαιας και γε
νικός γραμματέας της ΟΕΝΓΕ αποκαλύπτει ξεκάθαρα 
ότι στο νοσοκομείο όπου εργάζεται η Αναστασία Κοτα
νίδου γίνεται εισαγωγή ασθενών στις ΜΕΘ εκτός σειράς.

Το εντυπωσιακό είναι, βέβαια, πως η κυρία Κότα-

W 0 γενικόε νραμματέαε ms ΟΕΝΓΕ κπτήννειλε 
ότι ΛειτουρνεΓνί^ΜΕΘ οτον Ευαγγελιαμό 
υπό την enonfemns άτυπηε συμβούλου
του πρωθυπουργού Avooraoias Κοτανίδου



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΒΟΜΒΑ ΜΕΓΑΤΟΝΩΝ
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 10-11 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-12-2021

καταγγελία
ερώτημα που τίθεται είναι ποια θα είναι η αντί

δραση του υπουργείου Υγείας και του θάνου 
Πλεύρη, ο οποίος πλέον έχει στα χέρια του μια 
συγκεκριμένη επώνυμη καταγγελία κατά μιας 

γιατρού, η οποία μάλιστα εί
ναι και συνεργάτιδα του πρωθυπουργού, θα 
δείξει την ίδια ευαισθησία με αυτή που επέδει- 

ξε απέναντι στις καταγγελίες Γιαννάκου, στέλ
νοντας την υπόθεση στη Δικαιοσύνη, ή θα αποσι

ωπήσει την ύπαρξη των καταγγελιών ώσπου να φύ- 
το ζήτημα από την επικαιρότητα;

Δυστυχώς, όλα δείχνουν πως η επώνυμη και 
συγκεκριμένη καταγγελία του κ. Παπανικολά- 
ου θα πάει στον κάλαθο των αχρήστων, καθώς 
έχει περάσει στα... ψιλά τόσο μεταξύ των πο
λιτικών κομμάτων (συμπεριλαμβανομένης της 
αντιπολίτευσης) όσο, όμως, και της πλειονότη
τας των μέσων ενημέρωσης.

Κατά την παρέμβασή του ο γενικός γραμ
ματέας της ΟΕΝΓΕ χαρακτήρισε την ύπαρξη των 

VIP ΜΕΘ «δέντρο», επισημαίνοντας χαρακτηριστι
κά πως το «δάσος» είναι τόσο οι θάνατοι των διασωλη- 

νωμένων εντός και εκτός ΜΕΘ όσο και η τραγική κατά
σταση που επικρατεί στις Εντατικές των δημόσιων νο
σοκομείων.

Και πράγματι, ο κ. Παπανικολάου έχει δίκιο σε αυτό 
που ανέφερε, καθώς ακόμα μια ημέρα οι θάνατοι έφτα
σαν τους 130, οι διασωληνωμένοι εντός ΜΕΘ τους 700 
και οι διασωληνωμένοι εκτός τους 100. Ωστόσο, ακόμα 
και σήμερα το υπουργείο Υγείας αρνείται να δώσει ακρι
βή στοιχεία για το πόσοι από τους περίπου 1.150 ανθρώ
πους που έχασαν τη ζωή τους τις πρώτες 14 ημέρες του 
Δεκεμβρίου πέθαναν πριν καν προλάβουν να διασωλη- 
νωθούν και να λάβουν την απαραίτητη φροντίδα.

νίδου, η οποία καταγγέλλεται πλέον επώνυμα από τον 
κ. Παπανικολάου, το απόγευμα της Παρασκευής απέρ- 
ριπτε ως συκοφαντικές τις συγκεκριμένες καταγγελί
ες: «Με θλίψη και απογοήτευση παρακολουθούμε όσα 
ακούγονται για τις ΜΕΘ» είχε πει η κυρία Κοτανίδου και 
έκανε λόγο για ανυπόστατους ισχυρισμούς περί διακρί
σεων ασθενών για εισαγωγή στις ΜΕΘ, συμπληρώνο
ντας: «Δεν γίνεται επιλογή ασθενών, αλλά διαλογή και 
η διαλογή αφορά πολύ σοβαρά επιστημονικά κριτήρια 
που έχουν θεσπιστεί από το Κεντρικό Συμβούλιο Υγεί
ας. Είναι κριτήρια πέντε σελίδων και αφορούν πέντε με
γάλες κατηγορίες ασθενών, με διαβάθμισα από το 1 έως 
το 5».
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1  ΣΧΟΙΝΙ ΚΟΡΔΟΝΙ
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

426.08 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Από τον
ΔΗΜΗΤΡΗ
Ι1ΑΠΑΘΑΝΑΣΙ0ΥΣΧΟΙΝΙΆ ΚΟΡΔΟΝΙ «'

Είμαστε... καμένοι από χέρι!
. ΕΠΙΣΚΕΦΘΗΚΕ, τελικά, 
” χτες τα καμένα στη βό

ρεια Εύβοια ο πρωθυπουρ
γός...

• Μόλις βρει χρόνο, γιατί όλοι 
ξέρουμε ότι τα Παρασκευο
σαββατοκύριακά του είναι πιε
σμένα, θα επισκεφθεί και τους 
σεισμόπληκτους της Πάρνηθας 
του '99. Εντάξει, δεν υπάρχει 
λόγος να βιάζεται, υπάρχει 
χρόνος...

• Στο μεταξύ, πήγε στα πυρό
πληκτα αλλά αρνήθηκε να συ
ναντήσει τους πυρόπληκτους! 
Αυτοί είχαν τετ α τετ με τα 
ΜΑΤ. Από ολότελα...

• Υπάρχουν σοβαρές υποψίες 
ότι η γυναίκα που παρουσιά
στηκε ως πρόεδρος του Συλ
λόγου Ενοικιαζόμενων Δω
ματίων Βόρειας Εύβοιας και 
αποκαλούσε τον Μωυσή και 
την κουστωδία του «θεόσταλ
τους» ήταν τελικά ο Θανάσης 
Μαυρίδης του Liberal, μεταμ
φιεσμένος...

• Αν το καλοσκεφτούμε, βέ
βαια, ο Κυριάκος είναι... θεό

Ο μόνος χωρίς μάσκα...

τητα! Ποιος άλλος θα δήλωνε 
«στόχος μας είναι να μετατρέ
ψουμε μια φυσική καταστροφή 
σε μια μεγάλη ευκαιρία ανα
γέννησης» σε ανθρώπους που 
έχασαν τα πάντα;

• Η «ευκαιρία» αποδεικνύεται 
το φάρμακο όλων αυτών των 
νεοφιλελέ διά πάσα νόσο. Η 
κρίση ήταν ευκαιρία, η φτω- 
χοποίηση ήταν ευκαιρία, η 
πανδημία ήταν ευκαιρία, το 
lockdown ήταν ευκαιρία, η 
πύρινη λαίλαπα παρουσιάζε
ται τώρα από τον Κυριάκο ως 
ευκαιρία...

• Εγώ νομίζω ότι όλα αυτά εί
ναι μια καλή ευκαιρία να ξε
φορτωθεί διαπαντός ο ελληνι
κός λαός αυτούς τους ανερμά

τιστους πολιτικούς απατεώνες, 
αλλά δεν το βλέπω...

• Και τι υποσχέθηκε ο Μη- 
ισοχάκης στους ανθρώπους 
που κάηκαν τα σπίτια τους και 
έχασαν όλο το βιος τους; Τη 
δημιουργία ενός νέου δρόμου 
μήκους 56 χιλιομέτρων! Για να 
φύγουν γρηγορότερα, προφα
νώς...

• Οπου ακούς πολλά σχέδια 
ανασυγκρότησης, θεσμικές αλ
λαγές, καλύτερα θεμέλια, βασι
κούς πυλώνες, νέες πλατφόρ
μες, παρεμβάσεις στήριξης και 
όλα αυτά συνοδεύονται από 
τη λέξη Μπένος, καλύτερα να 
κρατάς μικρό καλάθι.

• Είμαστε... καμένοι από χέρι!

Το μόνο σίγουρο στη χώρα του 
Μητσοτάκη...

• Αναφορά στην Εισαγγελία 
του Αρείου Πάγου για τις VIP 
ΜΕΘ καταθέτει σήμερα η Πα
νελλήνια Ομοσπονδία Εργα
ζομένων στα Δημόσια Νοσο
κομεία (ΠΟΕΔΗΝ). Καλά, Φίλη 
και Ξανθό τούς ρώτησαν;

• Η χώρα σε λίγες μέρες θα 
μετρά 20.000 νεκρούς από την 
πανδημία, αλλά στον ΣΥΡΙΖΑ 
απ-ασχολούνται με τους... 53. 
Δεν βγαίνει το σχέδιο με αυτή 
την «αριθμητική», σύντροφοι...

• Ας πει κάποιος στον Γιώρ
γο Παπανδρέου ότι αυτό που 
χορεύει δεν είναι ζεϊμπέκικο. 
Εντάξει, είναι από σόι χορευτα
ράδων το παιδί, δεν λέω, αλλά 
είναι αστείο να επιδίδεται σε πι
ρουέτες σαν συνταξιούχο μπα- 
λαρίνα από τα Μπολσόι ακού- 
γοντας Τσιτσάνη. Ιεροσυλία...

• Οι αποκαλύψεις για τον Στά
θη, αυτόν τον χλέμπουρα των 
«Ράδιο Αρβύλα», οδηγούν σε 
ένα μεγάλο συμπέρασμα: Κλεί
στε τις τηλεοράσεις!

Καλημέρα σας



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΜΑΥΡΗ ΤΡΙΤΗ ΜΕ 130 ΝΕΚΡΟΥΣ
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,18 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

2258.26
cm²

Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ
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Καταγγελία-σοκ! Η Κοτανίδου διαχειρίζει
Ο γ.γ. ins ΟΕΝΓΕ αποκάλυψε ότι η σΰμβουλοε του 

πρωθυπουργού κρατάει τα κλειδιά pias κλίνηs Evianims 
Oepaneias για xous... εκλεκιούε στον Ευαγγελισμό

Οι νέοι θάνατοι ασθενών είναι 130 και 
ήδη τις πρώτες 14 ημέρες του Δεκεμβρίου 
έχουν χάσει τη ζωή τους 1.240 άνθρωποι, 
ενώ από την έναρξη της πανδημίας έχουν 
καταγραφεί συνολικά 19.475 θάνατοι. Το 
95,3% των θυμάτων είχε υποκείμενο νόση
μα ή/και ηλικία 70 ετών και άνω.

0 αριθμός των ασθενών που νοσηλεύο
νται διασωληνωμένοι είναι 700 (59,9% άν- 
δρες), η διάμεση ηλικία τους είναι τα 64 έτη 
και το 80,1% έχει υποκείμενο νόσημα ή/και 
ηλικία 70 ετών και άνω.

Μεταξύ των ασθενών που νοσηλεύονται 
διασωληνωμένοι, 568 (81,14%) είναι ανεμ- 
βολίαστοι ή μερικώς εμβολιασμένοι και 132 
(18,86%) είναι πλήρως εμβολιασμένοι. Από 
την αρχή της πανδημίας έχουν εξέλθει από 
τις ΜΕΘ 3.625 ασθενείς.

Οι εισαγωγές νέων ασθενών Covid-19 στα 
νοσοκομεία της επικράτειας είναι 325 (ημε
ρήσια μεταβολή -2,4%). 0 μέσος όρος εισα
γωγών του επταημέρου είναι 382 ασθενείς. Η 
διάμεση ηλικία των κρουσμάτων είναι τα 38 
έτη (εύρος από 0,2 έως 106 έτη), ενώ η διάμε
ση ηλικία των θανόντων είναι τα 78 έτη (εύ
ρος από 0,2 έως 106 έτη).

Οσον αφορά τη γεωγραφική κατανομή 
των κρουσμάτων, στην Αττική εντοπίστη
καν 1.786 νέες μολύνσεις, στη Θεσσαλονίκη 
901 και 179 στο Ηράκλειο, ενώ παρατηρείται 
έκρηξη του ιικού φορτίου σε όλη την Κρήτη.

βόμβα που πυροδότησε την προηγού
μενη εβδομάδα ο γενικός γραμματέ
ας της ΟΕΝΓΕ εξερράγη το βράδυ της 
Δευτέρας, όταν ο Πάνος Παπανικολάου 
αποκάλυψε πως μία εκ των VIP ΜΕΘ 

λειτουργεί στο Νοσοκομείο Ευαγγελισμός και βρί
σκεται υπό την εποπτεία της προέδρου της Εταιρείας 
Εντατικής θεραπείας Αναστασίας Κοτανίδου!

Η νέα καταγγελία του Πάνου Παπανικολάου προ- 
καλεί ερωτήματα και γεννά πολιτι
κές εξελίξεις, δεδομένου όπ η κυ
ρία Κοτανίδου είναι υπεύθυνη 
των ΜΕΘ του Ευαγγελισμού, άτυ
πη σύμβουλος του πρωθυπουρ
γού Κυριάκου Μητσοτάκη, αλλά 
και αυτή η οποία τη περασμένη 
Παρασκευή... διέψευσε τις καταγ
γελίες περί ύπαρξης VIP ΜΕΘ από 
τη θέση της προέδρου της ΕΕΘ!

Μιλώντας το βράδυ της Δευ
τέρας στην εκπομπή «Kontra24», 
ο γενικός γραμματέας της ΟΕΝ
ΓΕ κλήθηκε να απαντήσει αν έχει 
να δώσει συγκεκριμένα στοιχεία 
αναφορικά με την καταγγελία που 
είχε κάνει μία εβδομάδα νωρίτερα 
για «θυρωρούς» που βάζουν από 
την πίσω πόρτα ασθενείς σπς VIP 
ΜΕΘ. «Πανεπιστημιακή ΜΕΘ Ευ
αγγελισμού. Δηλαδή, τι άλλο να 
πω; Δεν το ξέρουμε, δηλαδή, όη 
η καθηγήτρια και σύμβουλος του 
πρωθυπουργού κυρία Κοτανίδου 
διατηρεί τέτοια ΜΕΘ;» απάντησε.

Στις επίμονες ερωτήσεις των 
δημοσιογράφων, οι οποίοι ζη
τούσαν από τον γενικό γραμμα
τέα να αποσαφηνίσει αν η κυρία 
Κοτανίδου βρίσκεται πίσω από 
τις VIP ΜΕΘ, ο κ. Παπανικολά- 
ου συνέχισε: «Ναι, το λέω ξεκά
θαρα: Η μία εκ των VIP ΜΕΘ βρί
σκεται στο Νοσοκομείο Ευαγγελι
σμός υπό την εποπτεία της καθη- 
γήτριας Αναστασίας Κοτανίδου»!

Ακούει 
ο υπουργόε;

Εισαγωγέβ ektos oeipas
Την ώρα που η ΠΟΕΔΗΝ και ο 
Μιχάλης Γιαννάκος κάνουν 
πίσω βήματα από ης ερχικές 
τους καταγγελίες, ο γνωστός 
νευροχειρουργός στο Κραη- 
κό Νίκαιας και γενικός γραμ
ματέας της ΟΕΝΓΕ αποκαλύ
πτει ξεκάθαρα όη στο νοσοκο
μείο όπου εργάζεται η 
Αναστασία Κοτανί
δου γίνεται εισαγω
γή ασθενών στις 
ΜΕΘ εκτός σει
ράς. Το εντυπω
σιακό είναι βέ
βαια πως η κυ-

■ΡΙ Το ερώτημα που τίθε- 
ται είναι ποια θα είναι 

η αντίδραση του υπουργεί
ου Υγείας και του θάνου 
Πλεύρη, ο οποίος πλέον έχει 
στα χέρια του μια συγκεκρι
μένη επώνυμη καταγγελία 
κατά μίας πανεπιστημιακής 
γιατρού, η οποία μάλιστα εί
ναι και συνεργάτιδα του 
πρωθυπουργού.

θα δείξει την ίδια ευαι
σθησία με αυτή που επέδει- 
ξε απέναντι σπς καταγγελί
ες Γιαννάκου, στέλνοντας 
την υπόθεση στη Δικαιοσύ
νη, ή θα αποσιωπήσει την 
ύπαρξη των καταγγελιών 
ώσπου να φύγει το ζήτημα 
από την επικαιρότητα;

Δυστυχώς, όλα δείχνουν 
πως η επώνυμη και συγκε
κριμένη καταγγελία του κ. 
Παπανικολάου θα πάει στον 
κάλαθο των αχρήστων, κα
θώς έχει περάσει στα., φιλά 
τόσο μεταξύ των πολτπκών 
κομμάτων (συμπεριλαμβα- 
νομένης της αντιπολίτευσης) 

όσο όμως και της 
πλειονότητας 

των μέσων 
ενημέρω
σης.

ρία Κοτανίδου, η οποία καταγγέλλεται πλέον επώ
νυμα από τον κ. Παπανικολάου, το απόγευμα της 
Παρασκευής απέρριπτε ως συκοφαντικές ης συγκε
κριμένες καταγγελίες. «Με θλίψη και απογοήτευση 
παρακολουθούμε όσα ακούγονται για ης ΜΕΘ» εί
χε πει η κυρία Κοτανίδου και έκανε λόγο για ανυπό
στατους ισχυρισμούς περί διακρίσεων ασθενών για 
εισαγωγή σπς ΜΕΘ, συμπληρώνοντας:

«Δεν γίνεται επιλογή ασθενών αλλά διαλογή και 
η διαλογή αφορά πολύ σοβαρά 
επιστημονικά κριτήρια που έχουν 
θεσπιστεί από το Κεντρικό Συμ
βούλιο Υγείας. Είναι κριτήρια πέ
ντε σελίδων και αφορούν πέντε 
μεγάλες κατηγορίες ασθενών, με 
διαβάθμιση από το 1 έως το 5».

Το δέντρο και το δάσοθ
Κατά την παρέμβασή του ο γενι
κός γραμματέας της ΟΕΝΓΕ χαρα
κτήρισε την ύπαρξη των VIP ΜΕΘ 
«δέντρο», επισημαίνοντας χαρα
κτηριστικά πως το δάσος είναι τό
σο οι θάνατοι των διασωληνωμέ- 
νων εντός και εκτός ΜΕΘ όσο και 
η τραγική κατάσταση που επικρα
τεί σπς Ενταηκές των δημόσιων 
νοσοκομείων.

Και πράγμαη, ο κ. Παπανικο- 
λάου έχει δίκιο σε αυτό που ανέ
φερε, καθώς ακόμα μία ημέρα οι 
θάνατοι έφτασαν τους 130, οι δι- 
ασωληνωμένοι εντός ΜΕΘ τους 
700 και οι διασωληνωμένοι εκτός 
τους 100. Ωστόσο, ακόμα και σή
μερα το υπουργείο Υγείας αρνεί- 
ται να δώσει ακριβή στοιχεία για 
το πόσοι από τους περίπου 1.150 
ανθρώπους που έχασαν τη ζωή 
τους ης πρώτες 14 μέρες του Δε
κεμβρίου πέθαναν 
πριν καν προλά
βουν να διασω- 
ληνωθούνκαι 
λάβουν την 
απαραίτητη 
φροντίδα.

«ΜΑΥΡΗ Τρίτη» θα μπορούσε να χαρακτη
ριστεί η χθεσινή ημέρα για τη χώρα, καθώς 
τα «μαύρα» ρεκόρ σπάνε το ένα μετά το άλλο, 
με τον ΕΟΔΥ να ανακοινώνει χθες 130 νέ
ους θανάτους, τους περισσότερους ημερήσι
ους από την αρχή της πανδημίας. Και ενώ η 
Ελλάδα πενθεί, η κυβέρνηση κάνει πως δεν... 
ακούει.

Σύμφωνα με τον ΕΟΔΥ, τα νέα εργαστη
ριακά επιβεβαιωμένα κρούσματα της νόσου 
που καταγράφηκαν ης τελευταίες 24 ώρες εί
ναι 5.736. 0 συνολικός αριθμός των κρου
σμάτων ανέρχεται σε 1.012.659 (ημερήσια 
μεταβολή +0,6%), εκ των οποίων το 50,5% εί
ναι άνδρες. Με βάση τα επιβεβαιωμένα κρού
σματα των τελευταίων επτά ημερών, 114 θεω
ρούνται σχετιζόμενα με ταξίδι από το εξωτε
ρικό και 2.987 είναι σχεηζόμενα με ήδη γνω
στό κρούσμα.

Μαύρη Τρίτη! 
130 θάνατοι, 700 
διασωληνωμένοι
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αι τη ΜΕΘ ίων VIPs
|Μ Επιτελικό μπάχαλο τώρα και gtous εμβολιασμούε

Από τα χθεσινά εγκαίνια του νέον Εμ
βόλιασε oaw Κέντρου Γλυφάδας από 
τον υπουργό Υγείας θάνο ΙΙλενρη

ΑΠΟ ΧΤΥΠΗΤΕΣ αδυναμίες πάσχει 
το εμβολιασπκό πρόγραμμα και αυ
τό είναι πλέον εμφανές. Τα εμβό
λια για τα παιδιά δεν επαρκούν, οι 
κατ’ οίκον εμβολιασμοί έχουν μεί
νει πίσω λόγω... τεχνικών σφαλμά
των, ενώ στην Ελασσόνα οι κάτοικοι 
δεν βρήκαν εμβόλια για να εμβολι
αστούν! Με λίγα λόγια, ακόμα και 
στον εμβολιασμό επικρατεί εππελι- 
κό μπάχαλο!

Πάνω από 16.000 άνθρωποι με 
σοβαρά προβλήματα υγείας περιμέ
νουν εδώ και έναν χρόνο να εμβο
λιαστούν με την πρώτη δόση. Σύμ
φωνα με τα στοιχεία που έδωσε ο 
γενικός γραμματέας Πρωτοβάθμι
ας Φροντίδας Υγείας Μάριος Θεμι
στοκλέους, έχουν 
υποβληθεί 48.760 
αιτήσεις και έχουν 
εμβολιαστεί μόλις 
32.500, δηλαδή 
περίπου το 67%.

Οι αιτήσεις 
αυτές αφορούν 
τον κατ’ οίκον εμ
βολιασμό ευπα
θών ομάδων (κα
τάκοιτοι, ασθε
νείς με Αλισχάιμερ, σκλήρυνση κα
τά πλάκας κ.ά.}, οι οποίοι δεν έχουν 
εμβολιαστεί ακόμα επειδή υπήρξε... 
τεχνικό σφάλμα, σύμφωνα με το 
υπουργείο! Πέραν των καθυστερή
σεων, όμως, υπάρχουν και προβλή
ματα με την επάρκεια των εμβολίων.

Ενδεικτικά είναι όσα συνέβη- 
σαν στο Λιβάδι Ελασσόνας, όπου 
μετέβη κινητή μονάδα εμβολια
σμού. Η ανταπόκριση των κατοί
κων ήταν πολύ μεγάλη, καθώς 239 
άτομα έσπευσαν να εμβολιαστούν, 
περιμένοντας υπομονετικά κάτω 
από άσχημες καιρικές συνθήκες. 
Κάποιοι, μάλιστα, αντιμετώπιζαν

και προβλήματα υγείας, όπως ένας 
άντρας με οξυγόνο, ενώ άλλοι ήταν 
υπερήλικες.

Ωστόσο, οι κάτοικοι διαπίστω
σαν με έκπληξη και αγανάκτηση 
πως η μονάδα διέθετε μόλις... 120 
εμβόλια, δηλαδή για τους μισούς απ’ 
όσους περίμεναν επί ώρες στο κρύο!

Προβλήματα, όμως, υπάρχουν 
και στα εμβόλια των παιδιών, καθώς 
(ραίνεται πως οι υπάρχουσες δόσεις 
δεν επαρκούν. Πάνω από 29.000 
παιδιά έχουν κλείσει ραντεβού για 
τον εμβολιασμό τους, την ώρα που 
η χώρα διαθέτει μόλις... 60.000 δό
σεις!

«θα ανοίξουμε περισσότερα ρα
ντεβού αρχές Ιανουάριου, ώστε να 

έχει αποκτηθεί 
ένα ικανό απόθε
μα εμβολίων» πα
ραδέχθηκε ο Μά
ριος Θεμιστοκλέ
ους, ενώ απηύθυ- 
νε έκκληση στους 
ιδιώτες παιδιά
τρους «να μας βο
ηθήσουν από τις 
αρχές Ιανουάρι
ου», προσθέτοντας 

όπ δεν μπορεί να απλοποιηθεί η δι
αδικασία του εφοδιασμού.

Ολα τα παραπάνω επιβεβαιώ
νουν με τον πλέον ξεκάθαρο τρό
πο την ανάγκη ανάπτυξης της πρω
τοβάθμιας φροντίδας που θα καλύ
πτει άμεσα τα κενά τα οποία δημι- 
ουργούνται σε όλη την επικράτεια 
της χώρας.

Σημειώνεται πως το ποσοστό εμ
βολιασμού στον γενικό πληθυσμό 
παραμένει πολύ χαμηλά σε σύγκρι
ση με ης υπόλοιπες ευρωπαϊκές χώ
ρες, δηλαδή μόλις 64,7%. Για αυτή 
την αποτυχία, όσο και αν η κυβέρνη
ση κρύβεται, φέρει μεγάλες ευθύνες.

Στην Ελασσόνα δεν 
υπάρχουν εμβόλια, ενώ 

16.000 άνθρωποι με 
σοβαρά προβλήματα 

περιμένουν εδώ και έναν 
χρόνο για την πρώτη δόση

Εφημερΐεε χωρίε γιατρούε στον Αγιο Νικόλαο
ΕΝΩ Η κυβέρνηση... αυτοθαυμάζεται για 
τη διαχείριση της πανδημίας, τα νοσοκο
μεία σε όλη την Ελλάδα εκπέμπουν SOS, 
καθώς οι ελάχιστοι υγειο
νομικοί δεν μπορούν να 
καλύψουν τις αυξημένες 
ανάγκες που δημιουργεί 
η επέλαση του νέου κύμα
τος της πανδημίας. Και αν 
η τραγική κατάσταση των 
νοσοκομείων της Θεσσα
λονίκης είναι πλέον μια 
οδυνηρή κανονικότητα, η είδηση πως 
ούτε τα νοσοκομεία της Κρήτης μπο
ρούν να ολοκληρώσουν την εφημερία 
λόγω έλλειψης προσωπικού πραγματικά 
σοκάρει! Την πολύ σοβαρή καταγγελία

για το Νοσοκομείο Αγίου Νικολάου στο 
Λασίθι έκανε ο σύλλογος εργαζομένων, 
που αποκαλύπτει όπ οι εφημερίες πραγ

ματοποιούνται, αλλά οι για
τροί.. λείπουν!

«Ενώ το νοσοκομείο 
εφημερεύει όλες πς ημέρες 
του μήνα, πς μισές ημέρες 
δεν υπάρχει εφημερεύ- 
ων ακτινόλόγος» κατήγγει
λε ο πρόεδρος του συλλό
γου Γιώργος Μανουσάκης 

στο Ράδιο 98,4. Οπως πρόσθεσε, προ- 
γραμμαπσμένες αξονικές τομογραφίες 
και υπερηχογραφήματα δεν εκτελούνται 
πλέον για εξωτερικούς ασθενείς, ενώ 
σχεδόν 10 ημέρες του μήνα το νοσοκο

μείο εφημερεύει και χωρίς καρδιολόγο, 
με αποτέλεσμα από την 1η Σεπτεμβρίου 
η Καρδιολογική Κλινική να έχει συγχω
νευτεί με την Παθολογική. Μάλιστα, δεν 
είναι λίγες οι εφημερίες μέσα στον μή
να κατά πς οποίες το Τμήμα Επειγόντων 
Περιστατικών μένει μόνο με ένανγιστρό 
για το Χειρουργικό, το Παθολογικό και 
το ΤΕΠ Κορονοϊού. 0 σύλλογος εργαζο
μένων κοινοποίησε την επιστολή από
γνωσης στο υπουργείο Υγείας, στη διοί
κηση της 7ης ΥΠΕ και οε βουλευτές, ζη
τώντας να βρεθεί άμεσα λύση για πς τρα
γικές ελλείψεις προσωπικού που βάζουν 
σε κίνδυνο την υγεία των ασθενών, αλ
λά και των ίδιων των εργαζομένων, που 
εργάζονται αδιάκοπα

«Ξυπόλητα» 
στον κορονοΐό 

και τα νοσοκομεία 
της Κρήτης
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1  Μαύρο ρεκόρ
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,15 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

108.93 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΚΟΝΤΡΑΙΕ ΟΑΑ
Μαύρο ρεκΰρ
Η ΧΩΡΑ pas κατέκτησε ένα ακόμη μαύ
ρο ρεκόρ με tous 130 θανότουβ από κο- 
ρωνοϊό μέσα σε μία ημέρα.
ΠΡΟΚΕΙΤΑΙ για ένα γεγονόε που προκα- 
λεί έντονο προβληματισμό και δικαιώνει 
απόλυτα tous συνδικαλιστέ$ ms ΠΟΕΔΗΝ 
που μιλάνε για υπερβολικά ποσοστά θνη- 
σιμότηταδ, ειδικά σε νοσοκομεία που δεν 
διαθέτουν εξειδικευμένου$ γιατρούβ που 
απαιτούνται για tis εντατικέ5.
ΠΡΙΝ από λίγε5 ημέρε5 οι γιατροί του νο
σοκομείου του Ρίου κατήγγειλαν ότι δεν 
διαθέτουν ούτε οξυγόνο για tous διασω- 
ληνωμένουε.
ΑΠΟΚΑΛΥΨΑΝ επίση5 ότι η θνησιμότητα 
ασθενών με κορωνοϊό στο συγκεκριμένο 
νοσοκομείο ξεπερνάει το 95%.

> ΣΥΝΕΧΕΙΑ ΣΤΗ ΣΕΛ. 15

Μαύρο ρεκόρ
ΣΥΝΕΧΕΙΑ ΑΠΟ ΣΕΛ. 1

ΑΝΑΛΟΓΕΣ αποκαλύψεις είχαν γίνει και για το 
νοσοκομείο Αγρίνιου που έχει σπάσει όλα ία ρεκόρ 
θνησιμότητας.
ΓΙ' ΑΥΤΟ η εισαγγελική έρευνα για τις ΜΕΘ απο
κτά μεγάλο ενδιαφέρον.
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1  Κοτανίδου και Ευαγγελισμό δείχνει ο Παπανικολάου
για τις VIP ΜΕΘ

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

673.95 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Κοτανίδου και Ευαγγελισμό δείχνει 
ο Παπανικολάου για τις VIP ΜΕΘ
Σε καταγγελίες με ονοματεπώνυμο προχώρησε ο γενικός γραμματέας της ΟΕΝΓΕ για την 
ευνοϊκή μεταχείριση ασθενών στις ΜΕΘ, κατονομάζοντας μάλιστα την καθηγήτρια του ΕΚΠΑ, 
που είναι και σύμβουλος του πρωθυπουργού στα θέματα της πανδημίας, 
ως υπεύθυνη για την επιλογή στις κλίνες που διαχειρίζεται

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ

Ο
νόματα και... διευ
θύνσεις έδωσε ο γε
νικός γραμματέας 
της ΟΕΝΓΕ Πόνος 
Παπανικολάου σε συνέχεια των 
καταγγελιών για ευνοϊκή μετα

χείριση επώνυμων ασθενών και 
εισαγωγή τους σε ΜΕΘ. Μιλώ
ντας στην εκπομπή Kontra24 
και την Αναστασία Γιάμαλη, κα
τονόμασε την Αναστασία Κοτα
νίδου, καθηγήτρια Πνευμονο- 
λογίας και Εντατικής Θεραπείας 
στο ΕΚΠΑ και στο νοσοκομείο 
«Ευαγγελισμός», αναφέροντας 
ότι είναι υπεύθυνη των συγκε
κριμένων κλινών στο μεγαλύτε
ρο νοσοκομείο της χώρας.

Σύμφωνα με τον ίδιο, δύο - 
τρεις καθηγητές προσβάλλουν 
τους χιλιάδες εργαζόμενους του 
ΕΣΥ, αλλά και τους πανεπιστη
μιακούς καθηγητές που δίνουν 
τον αγώνα κατά της πανδημίας 
μαζί με τους γιατρούς. Μάλιστα 
τόνισε ότι δεν φταίνε όλες οι πα
νεπιστημιακές κλινικές, φέρνο
ντας ως παράδειγμα το τμήμα του 
Αττικού Νοσοκομείου, στο οποίο 
δεν εντοπίζεται πρόβλημα. Επί
σης, δεν έχουν παρατηρηθεί τέ
τοια φαινόμενα στην περιφέρεια.

Ωστόσο, ούτε το νοσοκομείο 
«Ευαγγελισμός» ευθύνεται για 
την κατάσταση, είπε ο γ.γ. της 
ΟΕΝΓΕ κατηγορώντας την Ανα
στασία Κοτανίδου για τις συγκε
κριμένες πανεπιστημιακές κλίνες 
που είναι υπό την ευθύνη της.

Δικαιολογίες Πλευρη για 
τη διαλογή του μητροπολίτη

Παράλληλα ο Π. Παπανικολά- 
ου υπογράμμισε ότι ο Θάνος 
Πλεύρης αφενός προχώρησε σε 
αναφορά στον εισαγγελέα κατά 
του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ Μι- 
χάλη Γιαννάκου, αφετέρου δικαι
ολόγησε την έκτακτη μεταφορά 
του μητροπολίτη Αιτωλίας και 
Ακαρνανίας έναντι άλλων ασθε
νών, αντί να την ερευνήσει. «Ο κ. 
Πλεύρης έκανε μεγάλο ατόπημα.

Αντί να διερευνηθεί το συμβάν με 
τον μητροπολίτη, είπε ότι οι δεκά
δες ασθενείς που ήταν περισσό
τερες μέρες στις λίστες δήθεν δεν 
είχαν πάει σε ΜΕΘ, όχι γιατί δεν 
υπήρχαν κλίνες, αλλά γιατί ήταν 
ασταθείς. Λες και ο μητροπολίτης 
ήταν σταθερός» ανέφερε ο Π. Πα- 
πανικολάου.

Κυβερνητικό σωσίβιο 
η Κοτανίδου

Θυμίζουμε ότι την Παρασκευή 
10 Δεκεμβρίου η Ελληνική Εται
ρεία Εντατικής Θεραπείας προ
χώρησε εσπευσμένα σε συνέντευ
ξη Τύπου, στον απόηχο των κα
ταγγελιών για τη διάκριση ασθε
νών στις ΜΕΘ. Η πρόεδρος της 
Εταιρείας Αναστασία Κοτανίδου 
διέψευσε κατηγορηματικά όσα 
ανέφεραν την προηγούμενη εβδο
μάδα ο Μιχάλης Γιαννάκος και ο 
Πάνος Παπανικολάου, τονίζο
ντας ότι δεν γίνεται επιλογή, αλλά 
διαλογή ασθενών με βάση επιστη
μονικά κριτήρια. Ωστόσο, στην

ίδια συνέντευξη, η Α. Κοτανίδου 
εξέθεσε και τον Κυριάκο Μητσο- 
τάκη, καθώς δήλωσε ότι είναι 
αδόκιμη η αναφορά του πρωθυ
πουργού για ίδιας ποιότητας νο
σηλεία εντός και εκτός ΜΕΘ.

Από πολλούς, πάντως, η έκτα
κτη εμφάνιση της Α. Κοτανίδου 
και της Ελληνικής Εταιρείας 
Εντατικής Θεραπείας -οι οποίοι 
έχουν σιωπήσει στο παρελθόν 
μπροστά στη συνεχιζόμενη τρα
γωδία που εκτυλίσσεται στις 
ΜΕΘ- έγινε κυρίως για να δικαι
ολογήσει τα αδικαιολόγητα και 
να καλύψει τα κενά της κυβέρνη
σης Μητσοτάκη ως προς τη δια
χείριση της πανδημίας στο ΕΣΥ. 
Είναι εξάλλου γνωστό ότι η Α. 
Κοτανίδου είναι σύμβουλος στο 
Μαξίμου σε αυτά τα ζητήματα.

Σε κάθε περίπτωση, η μετακί
νηση του μητροπολίτη Αιτωλίας 
και Ακαρνανίας στον «Ευαγγελι
σμό», εις βάρος άλλων ασθενών 
που ανέμεναν μέρες για μία κενή 
κλίνη ΜΕΘ, εκθέτει ανεπανόρ

θωτα το σύστημα διαλογής που 
διαχειρίζεται το ΕΚΕΠΥ - ΕΚΑΒ.

Την ίδια ώρα έχουμε 100 νε
κρούς την ημέρα (χθες αρνητικό 
ρεκόρ πανδημίας με 130 απώλει
ες) και το προσωπικό γίνεται «χί
λια κομμάτια» για να καλύπτει τις 
τρύπες των 7.000 αναστολών και 
2.000 συνταξιοδοτήσεων. Δεκά
δες διασωληνωμένοι ασθενείς 
μένουν εκτός ΜΕΘ αναμένοντας 
να αδειάσει ένα κρεβάτι και κάθε 
ώρα που περνάει είναι κρίσιμη για 
να κρατηθούν στη ζωή...

Σήμερα η αναφορά 
ο Γιαννάκου στον Αρειο Πάγο

Η Εκτελεστική Επιτροπή της 
ΠΟΕΔΗΝ, παρουσία και της 
ΟΕΝΓΕ, θα καταθέσει σήμερα 
στις 9 π.μ. αναφορά στην Εισαγ
γελία του Αρείου Πάγου για την 
κατάσταση στις ΜΕΘ. Στη συνέ
χεια, στις 11 π.μ., η ΠΟΕΔΗΝ κα- 
λεί σε συγκέντρωση συνδικαλι
στικών στελεχών και εργαζομέ
νων στο υπουργείο Υγείας.

Μαύρο ρεκόρ 
θανάτων από την 
αρχή της πανδημίας

5.736
κρούσματα.
Ο συνολικός αριθμός 
ανέρχεται σε 1.012.659

130
θάνατοι, από 96 προχθές. 
Στους 19.475 
οι νεκροί της πανδημίας

700
διασωληνωμένοι ασθενείς. 
Οι 568 (81,14%) είναι 
ανεμβολίαστοι ή μερικώς 
εμβολιασμένοι
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1  ΣΤΙΓΜΑ
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

997.91 cm² Κυκλοφορία: 11760

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

του Γιώργου 
Xp. Παπαχρήστου

gpapachristos@tanea.gr

5

Απώλεια
Ο ΘΑΝΑΤΟΣ του Γιώργου Τράγκα από κορωνοϊό δεν θεωρώ ότι 
θα συνετίσει κανέναν από τους δεκάδες χιλιάδες αντιεμβολια- 
στές που πίστευαν σε αυτόν και τον ακολουθούσαν. Ούτε και 
θα αποτελέσει για όλους αυτούς κάποιου είδους κίνητρο να 
κάνουν το εμβόλιο μήπως και σωθούν από την πανδημία. Στον 
φαντασιακό κόσμο που έχουν δημιουργήσει και όπου κυρίαρχο 
ρόλο παίζει η συνωμοσιολογία, ο θάνατος του Τράγκα μπορεί να 
οφείλεται σε... ιατρικό λάθος, στο ότι... διασωληνώθηκε, ακόμη 
και στο ότι δεν τον στήριξαν οι γιατροί όπως θα έπρεπε για να 
τον... εκδικηθούν, διότι ήταν ακριβώς αυτό που εκπροσωπούσε: 
το κίνημά τους.

Επειδή ακριβώς δεν γνώριζαν τον Γιώργο. Οπως τον γνώρι
ζαν (καλά...) μερικοί εξ ημών. Ο Τράγκας ήταν μοναδικός στο 
να επιτυγχάνει τους στόχους που έβαζε στη ζωή ταυ. Και τους 
πετύχαινε με κάθε τρόπο και με κάθε μέσο. Αυτή τη φορά, τώρα 
τελευταία δηλαδή, που αποφάσισε να ασχοληθεί με την πολιτική, 
παρότι θεωρητικός της καφενειακής αντίληψης πως όλα είναι 
σάπια στην πολιτική και οι άνθρωποί της περισσότερο από οτι
δήποτε, το έκανε επειδή διέκρινε ότι υπήρχε ελεύθερο πεδίο γι' 
αυτόν - οι αντιεμβολιαστές και το κίνημά τους. Εξυπνος όπως 
ήταν, είδε τη Βουλή, την οποία πολέμησε επί πολλά χρόνια και 
με όλα τα μέσα, να ανοίγεται ορθάνοιχτη μπροστά και έκανε το 
βήμα. Μια ανάσα πριν να εισέλθει όμως, έφυγε από τη ζωη.
Τι θα θυμάμαι από αυτόν; Οτι ήταν ένας πραγματικός 
σόουμαν του ραδιοφώνου. Δημιούργησε ένα δικό 
του είδος παραγωγού, το οποίο ουδείς κατάφερε 
να αντιγράψει...

Ο «πολλά Papus και όχι» 
ΠολάκΐΒ έβαλε m συνήθω$ 
μπροστά m γνωστή κασέτα: 
ο Iioupvapas, το σύστημα 

που pas πολέμησε, 
θα το νικήσουμε τη δεύτερη 
φορά που θα είναι αλλιώ5, 

θα κλείσουμε τράπεζεβ, 
θα θέσουμε υπό κρατικό 

έλεγχο την ΑΑΔΕ, θα... θα... 
θα... Ο tuhos, κάνει πολιτική 

από p6vos του, και 
ο... Σεβάχ είναι ovnpnopos 

να τον ελέγξει

Υποκρισία
ΣΤΟΝ ΛΑΜΠΕΡΟ ΚΟΣΜΟ της τηλεόρασης, 
και γενικά των μέσων ενημέρωσης, το θέμα 
συζήτησης είναι η άθλια πράξη ενός από 
τους «ράδιο Αρβύλα», να διαπομπεύσει με 
βίντεο και φωτογραφίες μια πρώην του. 
Ορισμένοι εκθέιασαν τον επικεφαλής του 
τιμ που απέλυσε τον περί ου ο λόγος εγκλη
ματία συνεργάτη του, όπως και τον ΑΝΤΙ 
που φιλοξενεί την εκπομπή τους, αλλά όλα 
καλά; Ολα εντάξει; Φοβάμαι πως όχι. Διότι 
εξ όσων είδα να διακινούνται στο Διαδίκτυο 
η υπόθεση αυτή απασχολεί από τριετίας 
την ελληνική Δικαιοσύνη και μάλιστα σε 
μια πόλη, όπως η Θεσσαλονίκη, όπου όλα 
μαθαίνονται. Ο δε ακτιβιστής που αποκά
λυψε την υπόθεση στα social media δήλωσε 
χθες ότι πριν το κάνει είχε απευθυνθεί σε 
δημοσιογράφους και τους είχε ενημερώσει 
περί της εγκληματικής πράξης του ενός των 
«αρβυλών». Αρα;

Δύσκολα λοιπόν μπορεί να δικαιολογηθεί 
η άγνοια των υπόλοιπων τριών της ομάδας 
αυτής, η οποία έχει διακριθεί στο να κουνάει 
συνεχώς το δάχτυλο προς όλους - και ιδίως 
προς τους πολιτικούς. Οταν επί εβδομάδες 
απαιτούσαν, λέω ένα παράδειγμα τώρα, την 
παραίτηση της Λίνας Μενδώνη από της 
θέσεως της υπουργού Πολιτισμού, γιατί 
αγνοούσε τι έκαναν στο κρεβάτι τους ο 
Λιγνάδης ή ο Φιλιππίδης, πώς να δικαι
ολογηθεί η δική τους «άγνοια» περί των 
πράξεων του φίλου και συνεργάτη τους;

Και κάτι ακόμη, που αφορά τον ΑΝΤΙ: αν 
εκείνοι δεν αντιλαμβάνονται ή κάνουν πως 
δεν αντιλαμβάνονται τι πρέπει να πράξουν 
από μόνοι τους, το κανάλι πώς το ανέχεται 
και δεν τους το υποδεικνύει; Δεν μπορεί να 
είναι όλα θυσία στον βωμό της τηλεθέασης 
και του κέρδους. Υπάρχουν ζητήματα αξιο
πρέπειας και ήθους, που δεν θυσιάζονται...

Εμφύλΐ05
ΔΕΝ ΠΡΟΛΑΒΑ χθες, λόγω πληθώρας 
επίκαιρης ύλης, να ασχοληθώ και να σχο

λιάσω όλα αυτά τα ωραία που συνέβησαν κατά τη συνεδρίαση της 
Κοινοβουλευτικής Ομάδας του ΣΥΡΙΖΑ. Ο... Σεβάχ ο θαλασσινός 
τούς συγκέντρωσε προκειμένου να τους οργανώσει ενόψει της 
συζήτησης για τον κρατικό προϋπολογισμό, και εκείνοι, όπως 
παγίως κάνουν, πλακώθηκαν άσχημα, με αφορμή τις («ανθρω- 
ποφαγία» τις ονόμασαν) επιθέσεις εις βάρος του Ανδρέα Ξανθού 
και του Νίκου Φίλη!

Το αποτέλεσμα ήταν να δημιουργηθεί, και πάλι λέει, «μια 
ωραία ατμόσφαιρα», την οποία ενέτειναν τα δηλητηριώδη σχό
λια, αλλά και οι αντιδράσεις εναντίον αλλήλων. Με τον... Σεβάχ, 
δεμένο στο μεσαίο το κατάρτι, να προσπαθεί να ισορροπήσει ο 
μαύρος, ενώ πρώτος αυτός ουσιαστικά είχε δώσει το έναυσμα 
των επιθέσεων, υιοθετώντας την παπάντζα περί VIP ΜΕΘ του 
Γιαννάκου, της ΠΟΕΔΗΝ...

Κρίμα, έχω να πω, που αυτές οι συνεδριάσεις δεν μεταδίδονται 
τηλεοπτικά, να αντιληφθεί όλος ο ελληνικός λαός περί τίνος 
πρόκειται, τώρα που τα παλικάρια είναι εκτός εξουσίας και 
τρώγονται με αδηφαγία (σαν τα σκυλιά...), μεταξύ τους.

Οι καλά γνωρίζοντες περί του τι πραγματικά συμβαίνει στο 
κόμμα της χαράς έχουν επισημάνει ήδη την απουσία από τη 
συνεδρίαση του ντουέτου των μεγάλων επιτυχιών (φίλοι μου, 
και οι δυο) Νίκος Παππάς - Χρήστος Σπίρτζης, οι οποίοι, λέει, 
απούσιασαν ηθελημένα, φοβούμενοι ότι θα τους χρεώσουν 

τις επιθέσεις κατά του Ανδρέα Ξανθού και του 
Νίκου Φίλη!

Υπερβολές, πιστεύω...

Καραμπίνα
ΜΙΛΗΣΕ και ο Πολάκης φυσικά. Ο «πολλά 
βαρύς και όχι» Πολάκης. Αφησε υπονο
ούμενα, διότι «μας συνέφερε» το θέμα - η 
παπάντζα του Γιαννάκου - και δεν το εκ
μεταλλευτήκαμε όπως έπρεπε, αλλά αρχί
σαμε να πλακωνόμαστε, εννοούσε. Μετά 
πήγε Ηλιούπολη. Μίλησε σε... 32 άτομα 
μετρημένα, του τοπικού ΣΥΡΙΖΑ. Εβαλε 
ως συνήθως μπροστά τη γνωστή κασέτα: 

ο Στουρνάρας, το σύστημα που μας πο
λέμησε, θα το νικήσουμε τη δεύτερη φορά 
που θα είναι αλλιώς, θα κλείσουμε τράπεζες, 

θα θέσουμε υπό κρατικό έλεγχο την ΑΑΔΕ, θα... 
θα... θα... πολλά και διάφορα τα οποία προκαλούν 
ευθυμία - τίποτε άλλο. Ο τύπος κάνει πολιτική 

από μόνος του και ο... Σεβάχ είναι ανήμπορος να 
τον ελέγξει. Υστερα γύρισε σπίτι του. Αργά το βρά

δυ. Και έκανε ανάρτηση στο facebook. Κατά τις 2 τη 
νύχτα - επισημαίνω την ώρα για να τη συναρτήσω με 
τη «νηφαλιότητα» που καταμαρτυρεί...

Τι ανήρτησε; Κάτι φωτογραφίες, που τον δείχνουν 
νεαρό με μια καραμπίνα στο χέρι. Συνοδεία κειμέ
νου. Το ακόλουθο: «Τα βουνά έχουν καθαρό αέρα, 
ξελαμπικάρει το μυαλό. Όσοι δεν έχετε πάει να πάτε. 
Και ο νοών, νοείτω...».

Νοείτω, πώς δεν νοείτω...

Σιωπή

ΤΗΣ ΕΦΗΣ ΞΕΝΟΥ

ΜΕΤΑΦΕΡΩ ΕΔΩ, τώρα, απόσπασμα από την από
φαση της γενικής συνέλευσης των εργαζομένων 
στην «Αυγή» που αγωνίζονται οι άνθρωποι να 
επιβιώσουν απέναντι στους σχεδιασμούς τού... 
Σεβάχ εις βάρος τους. Ειδικότερα μεταφέρω εκείνο 

το απόσπασμα που μιλάει για τους «χρυσοκάνθα- 
ρους» που φύτεψε ο Σεβάχ στην εφημερίδα για να 
τον αποθεώνουν επί καθημερινής βάσεως, και περί 
των οποίων σας ανέφερα προ ημερών:

«Αναδεικνύουμε ξανά το εξόφθαλμα οξύμωρο γε
γονός η Διοίκηση να επικαλείται την επί σειρά ετών 
δυσχερή οικονομική κατάσταση του οργανισμού, 
προκειμένου να δικαιολογήσει το πρόγραμμα της 
εθελούσιας, τη στιγμή που τον τελευταίο ενάμιση 
χρόνο έχει προχωρήσει σε αύξηση δαπανών και σε 

προσλήψεις διευθυντικών στελεχών με υψηλούς 
μισθούς!».

Ο Θανάσης (Καρτεράς) ο... μαρουλοποιητής θα 
μας πει τίποτε για όλα αυτά; Εστω, ρε παιδί μου, 
χρεώνοντάς τα στη... Μαρέβα και τον Κυριάκο;
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1  Ποιος ασχολείται νεκρούς...
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,17 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

692.98 cm² Κυκλοφορία: 5230

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΠΑΝΔΗΜΙΑ

Ποιος ασχολείται 
με τους 130 
νεκρούς...
ΣΕΛ. 17
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1  Ποιος ασχολείται νεκρούς...
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,17 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-12-2021

V

Η κυβέρνηση δεν κάνει ούτε βήμα πίσω στην εμμονή ιης να μη στηρίξει το ΕΣΥ 
με προσωπικό και κρεβάτια ΜΕΘ, ενώ χάνονται ζωές · Σήμερα η ΠΟΕΔΗΝ 
καταθέτει αναφορά στην Εισαγγελία του Αρείου Πάγου για τις ΜΕΘ · Για το 
θέμα των «ΥΙΡ ΜΕΘ» μίλησε πάλι χθες ο γγ. της ΟΕΝΓΕ Πάνος Παπανικολάου

130 νεκροί σε 
μία μέρα και 
δεν ιδρώνει 
ίο αυτί κανενός

► Tns ΝΤΑΝΙ ΒΕΡΓΟΥ

ια πολλοστή φορά η 
κυβέρνηση ιης Ν.Δ. 
χάνει τον έλεγχο της 
πανδημίας. Η Ελλά
δα βρίσκεται στη 
δίνη της ραγδαίας 
εξάπλωσης του κο- 
ρονοϊού με 5.736 

κρούσματα χθες και διανύει τη 
χειρότερη εβδομάδα του τέταρτου 
επιδημικού κύματος όσον αφορά 
την ημερήσια καταγραφή θανάτων, 
που χθες έφτασαν τους 130, αλλά 
και διασωληνωμένων, που έχουν 
σκαρφαλώσει στους 700.

Σε αυτή τη δύσκολη συνθήκη 
σε μια χώρα που έχει βαφτεί «κόκ
κινη» και το σύστημα υγείας έχει

κρασάρει, η κυβέρνηση δεν κάνει 
ούτε βήμα πίσω στην εμμονή της 
να μη στηρίξει το ΕΣΥ με προσωπι
κό και κρεβάτια ΜΕΘ. Την ίδια ώρα 
επιδίδεται σε επικοινωνιακά σόου, 
με πιο πρόσφατο παράδειγμα εκεί
νο του υπουργού Υγείας Θάνου 
Πλεύρη, που «κατέθεσε ενώπιον 
του Εισαγγελέως του Αρείου Πά
γου αναφορά αξιόποινων πράξεων 
κατά του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ 
Μιχάλη Γιαννάκου και παντός 
υπευθύνου που διακινεί ψευδείς 
και συκοφαντικές ειδήσεις για 
δήθεν ύπαρξη κλινών ΜΕΘ που 
κρατούνται για επιλεγμένα πρό
σωπα και δεν διατίθενται στους 
ασθενείς», όπως ενημέρωνε με 
σχετική ανακοίνωση.

Αντί να ζητήσει τη διερεύνηση

των καταγγελλομένων, την ώρα 
μάλιστα που υπήρχε επώνυμη κα
ταγγελία από συγγενή ασθενούς 
που περίμενε στην ουρά για κρεβά
τι ΜΕΘ στο νοσοκομείο Αγρίνιου 
και είδε τον μητροπολίτη Αιτωλίας 
και Ακαρνανίας Κοσμά να παρα
βιάζει τη σειρά, πέρασε στην αντε
πίθεση.

Το θέμα ωστόσο επανέφερε το 
βράδυ της Τρίτης, όταν ρωτήθηκε, 
ο γενικός γραμματέας των νοσο
κομειακών γιατρών της χώρας 
(ΟΕΝΓΕ) Πάνος Παπανικολάου, ο 
οποίος μίλησε στο Kontra channel 
για «VIP ΜΕΘ» που διευθύνονται 
από «2-3 αρχικαθηγητάδες που με 
τη συμπεριφορά τους προσβάλ
λουν και τους χιλιάδες μαχόμενους 
γιατρούς του ΕΣΥ και τις εκατοντά

δες πανεπιστημιακών γιατρών 
που και αυτοί μαζί μας δίνουν τη 
μάχη στα νοσοκομεία», κατονομά
ζοντας μάλιστα την πρόεδρο της 
Ελληνικής Εταιρείας Εντατικής 
Θεραπείας (ΕΕΕΘ) Αναστασία Κο- 
τανίδου, διευθύντρια της ΜΕΘ του 
«Ευαγγελισμού», ως μία εξ αυτών. 
Θυμίζουμε ότι ήταν ο γ.γ. της ΟΕΝ
ΓΕ που με δηλώσεις του ξεκίνησε 
το θέμα των ΜΕΘ. Συγκεκριμένα, 
πριν από μία εβδομάδα είχε πει 
υπάρχουν «183 βαρέως πάσχοντες 
διασωληνωμένοι εκτός ΜΕΘ στη 
λίστα αναμονής για ΜΕΘ. Ανάμεσά 
τους κανένας δεσπότης, εκδότης 
ή υπουργός», προσθέτοντας ότι 
«η πανδημία εξελίσσεται σε κρίση 
Εντατικής Θεραπείας».

Σήμερα το πρωί η Εκτελεστική

Επιτροπή της ΠΟΕΔΗΝ (Πανελλή
νια Ομοσπονδία Εργαζομένων Δη
μοσίων Νοσοκομείων) παρουσία 
της ΟΕΝΓΕ (Ομοσπονδία Ενώσε
ων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελ
λάδας) καταθέτει αναφορά στην 
Εισαγγελία του Αρείου Πάγου για 
την κατάσταση στις ΜΕΘ. Μένει 
να δούμε αν η κυβέρνηση θα αντι
μετωπίσει το επείγον πρόβλημα 
της πληρότητας των νοσοκομείων 
που εν μέσω τέταρτου επιδημικού 
κύματος ξεπερνά κάθε φαντασία 
-κι ας έχουν μετατραπεί (ξανά) τα 
περισσότερα νοσοκομεία σε νοσο
κομεία μιας νόσου- ή θα συνεχίσει 
την επικοινωνιακή διαχείριση της 
πανδημίας, αφήνοντας τη χώρα να 
μετράει 100 και πλέον θανάτους 
την ημέρα.
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1  Χορηγήθηκαν τα πρώτα μονοκλωνικά αντισώματα
σε έγκυο

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 2 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

179.1 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Χορηγήθηκαν τα πρώτα 
μονοκλωνικά αντισώματα σε έγκυο

Το πρώτο περιστατικό χορήγησηε μονοφωνικών αντι
σωμάτων για την αντιμετώπιση του κορωνοϊού στο νο
σοκομείο Σερρών χορηγήθηκε σε μια έγκυο που διανύ
ει το τρίτο τρίμηνο ms εγκυμοσύνηε ms. Η εγκυμονούσα 
παρουσίασε ελαφρά συμπτώματα και ακολουθεί τη θε
ραπεία ms στο σπίτι. Η υπεύθυνη του εμβολιαστικού κέ
ντρου του νοσοκομείου, κ. Φανή Μάρκου ανακοίνωσε ότι 
από το Σάββατο 18 Δεκεμβρίου ανοίγουν wits εμβολια- 
στικέε γραμμέ5 για mus εμβολιασμούε των παιδιών ηλι- 
Kias από 5 έωε 11 ετών, οι οποίοι θα πραγματοποιούνται 
από mus παιδιάτρου5. Εμβολιασμό, σύμφωνα με την κα. 
Μάρκου μπορούν να κάνουν και τα παιδιά που νόσησαν, 
ώστε να έχουν μεγαλύτερη προστασία.

Από την άλλη, αναφορά στην Εισαγγελία του Αρείου 
Πάγου για us ΜΕΘ θα καταθέσει σήμερα, 15 Δεκεμβρίου, 
η Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομένων στα Δημόσια 
Νοσοκομεία (ΠΟΕΔΗΝΙ.Όπωε αναφέρει σε ανακοίνωσή 
ms, η αναφορά θα κατατεθεί παρουσία ms Ομοσπονδίαε 
Ενώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελλάδαε (ΟΕΝΓΕ).
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